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Fractie SGP 
 

Geachte heer Ploeg,  
 
U hebt schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 van de Organisatieverorde-
ning van de gemeenteraad, over de Wesselseweg te Barneveld. Hierbij beantwoorden 
wij uw vragen als volgt.  
 
Vraag 1: Gezien de hierboven genoemde actuele zaken en ontwikkelingen vragen wij 
als SGP-fractie om concrete maatregelen op de Wesselseweg. Is het College het er-
mee eens dat hier wat gebeuren moet en voelt zij haar verantwoordelijkheid?  
 
Antwoord: Ja, ook wij vinden dat op de Wesselseweg maatregelen getroffen zouden 
moeten worden. De provincie Gelderland is beheerder van deze weg. Wij hebben een 
aantal keren de provincie verzocht de bebording ter hoogte van de scherpe bochten 
aan te passen. Inmiddels ziet het er naar uit dat de provincie Gelderland op korte ter-
mijn bereid is om maatregelen te treffen. 
 
Vraag 2: Is het College met ons van mening dat de Wesselseweg als een gevaarlijke 
weg bestempeld kan worden en dat er veel te hard wordt gereden?  
 
Antwoord: Op basis van de beschikbare data (snelheid- en ongevallengegevens) 
scoort de Wesselseweg relatief hoog als ‘verkeersonveilig traject’. Met name het aantal 
ongevallen valt op, de snelheid in mindere mate (bron: Via, BLIQ). Wel hebben wij de 
indruk op basis van meldingen dat op de Wesselseweg regelmatig veel harder wordt 
gereden dat de maximumsnelheid. Daarnaast vinden wij dat de maximumsnelheid in 
de bochtencombinaties te hoog is in relatie tot de vormgeving ervan en dat de bebor-
ding op die locaties verbeterd kan worden. Zowel het gedrag van de weggebruikers als 
de vormgeving van de weg dragen volgens ons bij aan de onveiligheid op de Wessel-
seweg. 
 
Vraag 3: Wil het College onderzoeken of een vaste trajectcontrole mogelijk is op de 
N800 tussen de komgrenzen van Barneveld en Kootwijkerbroek?  
 
Antwoord: Nee, wij willen onze pijlen richten op infrastructurele maatregelen, vooral ter 
hoogte van de bochtencombinaties. Wij gaan Gedeputeerde Staten volledigheidshalve 
schriftelijk vragen om het volgende: 

 Instemming voor het verplaatsen van de bebouwde komgrens van Barneveld tot 
nabij het tankstation; 

 Instellen van een maximumsnelheid van 50 km/u in de S-bochten tussen de Han-
zeweg-Zuid en Esvelderweg en tussen Horselerweg en Wencopperweg; 

 Verduidelijken van de bebording in de bochtencombinaties; 

 Aanbrengen van een geleiderail tussen de rijbaan en het fietspad in de S-bocht 
tussen Horselerweg en Wencopperweg.  

 



 

Blad 2  

Vraag 4: Wil het College met de provincie in overleg treden over het verplaatsen van 
de bebouwde komgrens van de Barnseweg tot net voorbij de Norschoterweg?  
 
Antwoord: Ja, zie ons antwoord op vraag 3. 
 
Vraag 5: Als de hiervoor genoemde maatregelen niet mogelijk zijn of nog niet op korte 
termijn mogelijk zijn, wil het College dan in overleg treden met de politie om afspraken 
te maken om meer te handhaven op snelheid op de N800? 
 
Antwoord: Ja, wij zullen dan in overleg treden met de politie om te bezien of wij afspra-
ken over handhaving op snelheid op de N800 kunnen maken. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 


